
Vraag voor de raad van 12 februari 2015 (art. 32 RvO) van raadslid 
A.J. van Winden (VVD/D66)

Onderwerp: uitbreiding industrieterrein, Tappersheul III.

Geacht college,

1) Wat is de stand van zaken rondom de uitbreiding van het industrieterrein; 
Tappersheul III?

2) Moeten we gezien de keuze van Oudewaterse ondernemers om zich te vestigen in 
nabijgelegen gemeenten ons zorgen gaan maken?

3) Wordt het niet tijd om gezien de economische ontwikkelingen een plan klaar te 
hebben? Zeker voor het moment als de vraag vanuit met name Oudewater daar is.

Kortom:  

4) Wat is het plan van aanpak Tappersheul III? En binnen welk tijdsbestek?

Met vriendelijke groet,

A.J. van Winden
Fractie VVD/D66


